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Protokół posiedzenia nr 54/2021 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

w dniu 29 listopada 2021r., tryb hybrydowy, od godz. 15.15 do 16.00 

Skład komisji – 9 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 9 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

-   Burmistrz Miasta –  Ryszard Niedziółka  

-    Z-ca Burmistrza  –    Maciej Wróbel  

-    Skarbnik Miasta  –  Kamila Wybraniec 

-    Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

Wioletta Czech, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Przewodnicząca zgłosiła poprawkę do porządku obrad wprowadzenie po pkt 3. Pkt 4. Opinia projektu 

uchwały w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-
2033., którą komisja przyjęła jednogłośnie. 

Następnie przedstawiła poniższy porządek obrad po poprawce: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   
3. Analiza wniosków zgłoszonych do budżetu miasta Kętrzyn na 2022 r.  

4. Opinia projektu uchwały w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2022-2033. 
5. Opinia projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na rok 2022r.  

6. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
który komisja przyjęła  jednogłośnie wraz z poprawką. 

Ad. pkt.3 3. Analiza wniosków zgłoszonych do budżetu miasta Kętrzyn na 2022 r. 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec dokonała analizy wniosków zgłoszonych do budżetu miasta Kętrzyn 
na 2022 r.  Radni wnieśli o uzupełnienie do końca roku kwot poszczególnych wniosków. Radny 

Tomasz Komorowski zwrócił się z zapytaniem: Czy miasto Kętrzyn ma ustalone priorytety co do 
złożonych wniosków. Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka odpowiedział, że przygotowuje strategię 

operacyjną, w której będą wyznaczone kierunki rozwoju miasta. W tej chwili nie ma wyraźnych 

wskazań. Należy zweryfikować wnioski pod względem możliwości finansowych miasta. 
Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała, że wnioski inwestycyjne, na razie nie zostały 

uwzględnione w budżecie. Jest to taka baza, która będzie brana pod uwagę przy przyszłych 
budżetach, jeżeli pojawią się dodatkowe środki finansowe. 

Ad. pkt 4. Opinia projektu uchwały w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Komisja w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” – pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. pkt 5 Opinia projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na rok 

2022r. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Komisja w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” – pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. pkt 6 Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radna Zofia Waszkiewicz zapytała czy miasto jest przygotowane do akcji zimowej. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, że zabezpieczono środki na styczeń, luty, marzec. 

Podpisano umowy, wykonawcą usługi jest spółka PGK „Komunalnik”. 

Ad. pkt 7. 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknąła posiedzenie komisji. 
 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                      (-) Krystian Aleksander Abramowicz 


